
Protokół Nr 18/20 Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Protokół Nr 18/20 Komisji Praworządności i Spraw Obywatelskich

Protokół Nr 22/20 Komisji Rewizyjnej

Protokół Nr 21/20 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Protokół  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  Kolno,  które  odbyło  się  w  dniu  

7 grudnia 2020 roku. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9.00, a zakończono o godzinie 10.05.

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego:

1. Szymański Piotr – Przewodniczący Komisji 

2. Szymański Andrzej - Wiceprzewodniczący Komisji

3. Rakowski Mariusz – Członek Komisji

4. Sielawa Paweł – Członek Komisji

5. Twarowski Zbigniew Tadeusz – Członek Komisji

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Praworządności i Spraw Obywatelskich:

1. Bałdyga Stanisław – Przewodniczący Komisji

2. Sztochański Jacek – Wiceprzewodniczący Komisji

3. Sekściński Jarosław – Członek Komisji

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Rewizyjnej:

1. Żubrowski Jan – Przewodniczący Komisji 

2. Brzezińska Halina Jadwiga - Wiceprzewodnicząca Komisji

3. Gołębiewska Irena – Członek Komisji

4. Szymański Andrzej – Członek Komisji

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1. Kapelański Jan – Przewodniczący Komisji

2. Twarowski Zbigniew Tadeusz – Wiceprzewodniczący Komisji

3. Gołębiewska Irena – Członek Komisji 

4. Szymański Piotr – Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Bajorek Mirosław Józef – Sekretarz Miasta  

2. Siedlecka Katarzyna Dorota – Skarbnik Miasta 

3. Jarzył Andrzej  – Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego 

Pan  Jan  Kapelański –  Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji,  zgodnie  

z ustaleniami dokonanymi z pozostałymi Przewodniczącymi Komisji otworzył i prowadził posiedzenie.

Pan Jan Kapelański - Przewodniczący obrad przedstawił porządek dzienny posiedzenia:
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1. Wybór Przewodniczącego obrad. 

2. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta

na lata 2021 – 2032. 

3. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kolno na 2021 rok. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.

Streszczenie posiedzenia

Ad. 1.

Jak wyżej.

Ad. 2.

Pani Katarzyna Dorota Siedlecka – Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 2021 – 2032 (projekt uchwały w załączniku).  

Głos zabrali: 

1. Radny Zbigniew T. Twarowski, 

2. Radny Andrzej Szymański, 

3. Radny Jan Żubrowski.

Po przeanalizowaniu Przewodniczący obrad – Pan Jan Kapelański poddał pod głosowanie projekt uchwały.

W  wyniku  głosowania  Komisje  Rady  Miasta  Kolno  większością  głosów  (11  za,  0  przeciw,  

1  wstrzymujących  się)  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta na lata 2021 – 2032.

Ad. 3.

Pani  Katarzyna  Dorota  Siedlecka  –  Skarbnik  Miasta omówiła projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia

budżetu miasta Kolno na 2021 rok (projekt uchwały w załączeniu).   

Głos zabrali: 

1. Radny Andrzej Szymański, 

2. Radny Zbigniew T. Twarowski.

Po  przeanalizowaniu  Przewodniczący  obrad  –  Pan  Jan  Kapelański poddał  pod  głosowanie  projektu

uchwały.  W wyniku głosowania Komisje  Rady Miasta  Kolno większością  głosów (10 za,  0  przeciw,  

2 wstrzymujących się) pozytywnie zaopiniowały projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta

Kolno na 2021 rok.

Ad. 4.

Komisje dyskutowały nad tematami:  
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 remontu  chodnika  przy  ul.  T.  Kościuszki  oraz  drogi  wewnętrznej  w  pobliżu  dawnego

Pewexu, 

 zamontowania archiwalnego rozkładu jazdy kolei wąskotorowej w Kolnie na wagoniku przy

ciuchci, 

 wystawienia reklamy (banneru) dotyczącej sprzedaży działek pod garaże, 

 funkcjonowania oświetlenia ulicznego, 

 ozdobienia dekoracjami świątecznymi słupów oświetleniowych ul. Wojska Polskiego.

Wolne wnioski 

Radny Zbigniew T. Twarowski zgłosił wniosek do Prezesa PUK dotyczący: parametrów jakie powinno

mieć ciepło dostarczane przez ciepłownie miejsko do mieszkań i domów. 

Radny Andrzej Szymański poruszył kwestię spadku zużycia zimnej wody w mieście Kolno. 

Ad. 5.

Z uwagi na wyczerpanie porządku dziennego i braku chętnych do dyskusji, na tym wspólne posiedzenie

Komisji zostało zakończone.

Przewodniczący obrad podziękował za udział i zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono.

 Przewodniczący obrad

                  Jan Kapelański

Protokołowała

Justyna Górska
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